
GS Avdelning 14 Mellannorrland  

Årsmöte 

Protokoll 

Hallstaberget Sollefteå 2015-03-28 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Daniel Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

Närvarande:  

Ombud: Tommy Karlsson, Tommy Arhusiander, Gunnar Lindfors, Karin Andersson, 

Anna Heed, Michael Kraft, Erik Hedin, Sune Bylund, Nils Dahlström, Elisabeth Nilsson, 

Jon Zakrisson, Lars Persson, Göran Eriksson, Bertil Johansson. 

Förhinder: Håkan Olofsson, Lars Wågström, Klaus Ulrich Wahlström (skickat ersättare) 

och Lars Norell (skickat ersättare). 

Frånvarande: Ann-Catrine Boväng, Jan Bäckström, Hans Eric Johansson, Marcus 

Edström, Dawid Danielsson, Jan Erik Boldén och Jonas Norberg. 

 

Styrelsen: Agneta Norman, Daniel Andersson, Sven Persson, Rickard Ivarsson, Conny 

Matsson, Carina Eriksson, Göran Molin, Thomas Göransson, Thomas Eriksson, Thomas 

Fälldin, Christoffer Jämtner och Göran Mikaelsson. 

Förhinder: Patrik Tallbom och Alf Hallén. 

 

Ombudsmännen: Carina Nilsson, Charlotta Oster, Roland Eriksson  

och Roger Johansson. 

 

Revisorer Arne Johansson, Peter Jonsson och Göran Blomström. 

 

Övriga: Lars Torell, Lars Persson, Krister Wallin, Jan Hägglund och Magnus Drügge  

 

Magnus Drügge har ordet 

Magnus berättade om vikten av att ha kollektivavtal. Och att avtalet går ut om 368 dagar 

och sedan är vi kollektivavtalslösa fram till att förbundet kommer överens med 

arbetsgivarna. 1928 slöts det första avtalet med arbetsgivarna. Han pratade om 

löneskyddet att de inte kan sänka våra löner. Avtalspensionen om man tjänar 25 000: -

/månad så får man insatt 1 125: -/månad till pensionen 4,5 %. Arbetsgivarnas stora 

önskan är att vi går med på konjunkturanpassad arbetstid de räknar ut en årsarbetstid och 

så fördelar de ut tider man får jobba över året, inget när det är lite och massor när det är 

mycket bara det blir snitt på 40 tim/vecka. Det betyder att man inte behöver betala ut OB 

och skiftersättning. De vill också ta bort ATK som är 63 timmar. Sen informerade han om 

taket på a-kassan som är 18 700: -/månad och som man sedan får 80 % av alltså 14 500: -

/månad. 

Han berättade också att han frågar alltid när han kommer in på en affär eller restaurang 

om de har kollektivavtal. Det finns en app. man kan ladda ner och kolla smidigt men det 

bästa tycker han är att fråga. Sen är det viktigt att ha starka klubbar med bra 

sammanhållning. Och att vi har en bra servicegrad och är lättillgängliga på avdelningarna 



ut mot medlemmarna. Viktigt att vi tecknar kollektivavtal och värvar fler medlemmar och 

fortsätter på den vägen vi är nu. 

 

§ 2 Kallelse till mötet 

Kallelse har gått ut till ombuden via post samt annons i DA och på vår hemsida. 

Årsmötet godkände att mötet var behörigen utlyst. 

 

§ 3 Parentation 

Parentation hölls för våra avlidna medlemmar. 

 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes efter en ändring av § 17 Magnus Drügge har ordet till första 

punkt på dagordningen. 

 

§ 5 Ombudsupprop 

32 röstberättigade samt 4 utan rösträtt. 

 

§ 6 Praktiska frågor 

Daniel berättade vad som gäller för lunch och kvällen med middag. 

Göran berättade om reseersättning bilersättning 34 kr/mil.  

Respektive betalar 800: - till kassören. 

 

§ 7 a) Val av presidium 

 a) Ordförande Daniel Andersson 

 b) Sekreterare Agneta Norman 

  

§ 8 Val av justerare och rösträknare 

a) Justerare Thomas Eriksson och Nils Dahlström 

 b) Rösträknare Thomas Eriksson och Nils Dahlström 

 

§ 9 Verksamhetsberättelse 

Mötet gick igenom och diskuterade verksamhetsberättelsen och sedan lades berättelsen 

till handlingarna. 

 

§ 10 Ekonomisk berättelse 

Kassör Göran Molin föredrog den ekonomiska berättelsen. 

Årsmötet beslöt att lägga berättelsen till handlingarna. 

 

§ 11 Förslag godkännande av verksamhet/ekonomisk berättelse 2014 

Årsmötet beslöt att godkänna verksamhet- och ekonomiska berättelsen. 

 

§ 12 Revisorernas berättelse 

Arne Johansson föredrog revisionsberättelsen. 

Årsmötet beslöt att godkänna berättelsen 

 



§ 13 Ansvarsfrihet 

Årsmötet beslöt att bevilja ansvarsfrihet för 2014 för styrelsen. 

 

§ 14  Val 

 Valberedning. 

Lars Thorell föredrog valberedningens förslag 

 

Ordförande 2 år Daniel Andersson 

 

Studieansvarig 2 år Sven Persson 

 

Styrelseledamot 1 år Fyllnadsval Göran Mikaelsson (Conny Matsson) 

 

Styrelseledamöter 2 år Rickard Ivarsson, Thomas Göransson och Patrik Tallbom 

 

Styrelsesuppleanter 1 år Thomas Fälldin, Beatrice Vestin, Thomas Eriksson, Alf Hallén 

och Christoffer Jämtner. 

 

Revisorer Peter Jonsson och Teresia Blomsten 2 år Tomas Holmström 1 år 

 

Revisorssuppleanter Per Henriksson och Erik Hedin 2 år Gunnar Lindfors 1 år 

 

Förbundsmötet Daniel Andersson och Göran Molin 2 år  

 

Förbundsmötet suppleanter 1:a Tomas Göransson 2 år 3:e, Patrik Tallbom 2 år. 

Årsmötet beslöt enligt valberedningens förslag. 

 

Valberedning 1 år Förslag är Lars Thorell, Tommy Karlsson och Lars Persson.  

Lars Thorell är ordförande.  

Årsmötet beslöt enligt förslaget. 

 

Valberedningssuppleanter 1 år Förslag är Nils Dahlström och Krister Wallin. 

Årsmötet beslöt enligt förslaget. 

 

§ 15 Motioner och yttranden 

Fanns inga 

 

§ 16 Övriga frågor 

Sven Persson berättade att de som har olika uppdrag ska gå en utbildning för uppdraget. 

Men regeln är att man ska gå medlemsutbildningen som steg ett och sedan vald på jobbet 

som steg två och inte hoppa direkt på uppdragsutbildningen. Diskutera gärna det ute i 

klubbar och på arbetsplatser.  

Rickard Ivarsson behöver folk i värdegrundskommittén. Förbundet har bestämt att alla 

avdelningar ska ha en värdegrundsansvarig. Kommitten arbetar mot främlingsfientlighet 

och orättvisor i lön både mot kön och sexuell läggning. De söker pengar från EU till 



arbetet mot orättvisor i samhället. 

Carina Nilsson informerade om avtalsrörelsen och berättade att vi har skickat in namn 

från avdelningen till de olika delegationerna. Det har kommit in yrkanden till avdelningen 

som styrelsen ska gradera och sedan skicka in till förbundet. Företagshälsovården blir en 

viktig fråga i avtalsrörelsen förutom lönerna. Arbetsgivarna har hintat att de vill ha en 

sänkning av lönen.  

Daniel tackade av Arne Johansson revisor efter 40 år som förtroendevald. 

 

§ 17 Gästen har ordet 

Se tidigare 

 

§ 18 Avslutning 

Ordförande Daniel Andersson och sekreterare Agneta Norman tackade för förtroendet 

och avslutade mötet 

 

 

 

 

Protokollförare: 

Agneta Norman 

 

 

Ordförande: 

Daniel Andersson          

 

 

 

 

 

Justerare     Justerare 

Thomas Eriksson    Nils Dahlström 


